



ABOUT **SELT**

EN|DE



[2022]

[2022]

[2013]

UL. LEŚNA 13, ROGÓW OPOLSKI

UL. WSCHODNIA 23 A, OPOLE

SELT is one of the leading European manufacturers of sun protection systems.

Operating since **1980**, it constantly strengthens its position on the market. The company's offer includes a wide range of sun protection systems, including products such as **Pergolas, Venetian blinds, Awnings, Refleksols and Sunbreakers**, which provide our customers with an atmosphere convenient for work, study and rest. Investments in innovative technologies and machines and their continuous modernization, as well as care for quality assurance at every stage of production are important factors in the development of **SELT**.

The machinery park includes a complex machining centre consisting of **36 CNC machines, 3 lasers, 2 aluminium die-casting machines, 16 profiling machines for processing aluminium painted sheets for the production of Venetian blind slats and galvanized roller tubes, 5 impulse and high-frequency welding machines.**

SELT has **290 own custom dies for extruded aluminium profiles and 46 own injection molds for the production of PVC details.**

The company also includes **2 modern powder coating facilities** with **QUALICOAT** quality system licences.

High-quality **IGP** powder paints are used in the coating production process and products from the renowned **Chemetall** company are used for surface treatment.

We make sure that our high-quality products can be delivered to our customers as soon as possible. We manage to achieve this thanks to our own transport fleet. Our **33 trucks** and **22 vans** take our products to the most distant corners of Europe.

SELT ist einer der führenden Sonnenschutzhersteller in Europa.

Das Unternehmen besteht seit **1980** und baut stetig seine Marktposition aus. Das Produktsortiment umfasst eine breite Auswahl an Sonnenschutzsystemen wie **Pergolen, Raffstoren, Markisen, Reflektsole und Sunbreaker** welche unseren Kunden eine angenehme Atmosphäre an der Arbeit, beim Lernen oder Entspannen generieren. Investitionen in innovative Technologien und Maschinen und ihre stetige Modernisierung zusammen mit der Sicherstellung der Qualität in jeder Produktionsphase, sind wichtige Faktoren für das Wachstum der Firma **SELT**.

Der Maschinenpark umfasst folgende komplexe Systeme: **36 CNC-Maschinen, 16 Raffstoren-Rollformer, 3 Laser, 2 Druckgussanlagen, 16 Rollformer zur Bearbeitung von Lamellen und Wickelrohren, 5 Schweißmaschinen für Screenstoffe.**

SELT besitzt 290 eigene Matrizen für stranggepresste Profile und 46 eigene Druckgussformen für Kunststoffelemente.

Die Firma hat auch **2 Pulverbeschichtungslinien**, welche die **Qualicoat** Zertifizierung besitzen.

Im Beschichtungsprozess werden qualitativ, hochwertige Pulver der Firma **IGP** verwendet und für die Oberflächenbehandlung Produkte der renommierten Firma **CHEMETALL**.

Wir stellen sicher, dass unsere hochwertigen Produkte so schnell wie möglich an unsere Kunden ausgeliefert werden. Dies lässt sich mit unserer eigenen Fahrzeugflotte erreichen. Mit unseren **33 LKWs** und **22 Kleintransportern** erreichen wir die entlegensten Winkel Europas.



*We invite you to contact us and get to know our sun protection solutions
Lernen Sie unsere Produkte kennen und kontaktieren uns bei Fragen*

DE Info-de@selt.com

EN Info-en@selt.com

EN Info-east@selt.com (**Eastern-europe**)

FR Info-fr@selt.com

CZ Info-cz@selt.com

PL kontakt@selt.com

Selt Sp. z o.o.

ul. Wschodnia 23a | 45-449 Opole



Visit us:
Besuchen Sie uns:



www.selt.com



youtube.com



Instagram.com



Facebook.com



Linkedin.com

